



ສາທາລະນະລັດ ປະຊາທິປະໄຕ ປະຊາຊົນລາວ
ສັນຕິພາບ ເອກະລາດ ປະຊາທິປະໄຕ ເອກະພາບ ວັດທະນະຖາວອນ

ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ

ຫ້ອງການ

ເລກທີ 210/ຫກ

ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ, ວັນທີ 27 ມິຖຸນາ 2022

ແຈ້ງຂ່າວ (ເພີ່ມເຕີມ)

**ກ່ຽວກັບການຈຳໜ່າຍຜົນທະບັດ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ສະກຸນເງິນກີບ
ງວດທີ 1 ຈຳນວນ 5.000 ຕື້ກີບ**

**ເຖິງ: ພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນ, ພໍ່ຄ້າຊາວຂາຍ, ພະນັກງານ, ທະຫານ ແລະ ຕ່າງຫຼວດ ໃນຂອບເຂດທົ່ວປະເທດ
ທີ່ນັບຖື ແລະ ຮັກແພງ,**

- ອີງຕາມ ແຈ້ງການຂອງທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ເລກທີ 200/ຫກ, ລົງວັນທີ 13 ມິຖຸນາ 2022.

ຫ້ອງການ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຂໍຖືເປັນກຽດແຈ້ງມາຍັງທ່ານຊາບວ່າ: ພາຍຫຼັງທີ່ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ (ທຫລ) ໄດ້ມີການອອກຈຳໜ່າຍຜົນທະບັດ ທຫລ ງວດທີ 1 ວົງເງິນຈຳໜ່າຍ 5.000 ຕື້ກີບ ສຸ່ມວນ ຊົນ ຄັ້ງວັນທີ 15 ມິຖຸນາ 2022 ນັ້ນເຫັນວ່າ ພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນໄດ້ໃຫ້ຄວາມສົນໃຈຊື້ຜົນທະບັດດັ່ງກ່າວຜ່ານ ທະນາຄານທຸລະກິດທີ່ເປັນຕົວແທນຈຳໜ່າຍຢ່າງຝືດຝັ່ນ ສະແດງອອກຕົວເລກການຈຳໜ່າຍຜົນທະບັດເປັນເວລາ 8 ວັນລັດຖະການ (ນັບແຕ່ວັນທີ 15-24 ມິຖຸນາ 2022) ສາມາດປະຕິບັດໄດ້ບັນລຸປະມານ 50% ຂອງຍອດຈຳໜ່າຍ ທັງໝົດ ໂດຍປະກອບມີບຸກຄົນ ແລະ ນິຕິບຸກຄົນໃນຂອບເຂດທົ່ວປະເທດໄດ້ຊື້ຜົນທະບັດດັ່ງກ່າວຫຼາຍກວ່າ 10.517 ລາຍການ.

ຜົນທະບັດ ທຫລ ສະກຸນເງິນກີບ ແມ່ນໜຶ່ງໃນປະເພດຫລັກຊັບທີ່ມີຄວາມໝັ້ນຄົງ ແລະ ປອດໄພ ພ້ອມ ທັງໃຫ້ຜົນຕອບແທນທີ່ດີທີ່ສຸດ ເປັນເຄື່ອງມືນະໂຍບາຍເງິນຕາຂອງທະນາຄານກາງທີ່ນຳໃຊ້ເພື່ອແນໃສ່ຄຸ້ມຄອງ ປະລິມານເງິນໃນຂອດຈໍລະຈອນໃຫ້ດຸນດ່ຽງກັບລະບົບເສດຖະກິດ ປະກອບສ່ວນເຂົ້າໃນການຮັກສາສະຖຽນລະ ພາບທາງດ້ານເງິນຕາແຫ່ງຊາດ. ພາຍຫຼັງທີ່ ທຫລ ໄດ້ອອກຈຳໜ່າຍຜົນທະບັດ ງວດທີ 1 ນັບແຕ່ວັນທີ 15 ມິຖຸນາ 2022 ເປັນຕົ້ນມາ ຍ້ອນພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນປະກອບສ່ວນຊື້ຜົນທະບັດດັ່ງກ່າວເປັນຈຳນວນຫຼວງຫຼາຍ ໄດ້ເຮັດໃຫ້ ສະພາບການເງິນ-ເງິນຕາຂອງປະເທດ ໂດຍສະເພາະສະພາບອັດຕາແລກປ່ຽນພາຍໃນປະເທດມີທ່າອ່ຽງດີຂຶ້ນ.

ສະນັ້ນ, ຫ້ອງການ ທຫລ ຂໍຖືເປັນກຽດແຈ້ງມາຍັງບັນດາທ່ານຊາບເພີ່ມເຕີມວ່າ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຍັງສືບຕໍ່ຈຳໜ່າຍຜົນທະບັດບ້ວງດັ່ງກ່າວຜ່ານ 8 ທະນາຄານຕົວແທນ ໂດຍປະກອບມີ: ❶ ທະນາຄານ ພັດທະນາລາວ, ❷ ທະນາຄານສິ່ງເສີມກະສິກຳ, ❸ ທະນາຄານຮ່ວມພັດທະນາ, ❹ ທະນາຄານພິງສະຫວັນ, ❺ ທະນາຄານເອສທິ, ❻ ທະນາຄານ BIC, ❼ ທະນາຄານຮ່ວມທຸລະກິດລາວ-ຫວຽດ ແລະ ❽ ທະນາຄານ ອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າຈີນ (ICBC). ສຳລັບ ທະນາຄານການຄ້າຕ່າງປະເທດລາວ ມະຫາຊີນ (ທຄຕລ) ເນື່ອງ ຈາກວົງເງິນຈຳໜ່າຍຜົນທະບັດທີ່ ທຫລ ມອບໃຫ້ແມ່ນໄດ້ບັນລຸຍອດຈຳໜ່າຍຮຽບຮ້ອຍແລ້ວ, ປັດຈຸບັນ ທຄຕລ ກຳລັງສະຫຼຸບ ແລະ ໄລ່ລຽງຍອດຈຳໜ່າຍຄືນໃຫ້ ທຫລ, ຫຼັງຈາກນັ້ນ ທຫລ ຈະຈັດສັນຍອດຈຳໜ່າຍຜົນທະບັດ (ໃໝ່) ໃຫ້ເພີ່ມເຕີມໃນໄວງນີ້ ຊຶ່ງໃນໄລຍະນີ້ທ່ານສາມາດຊື້ຜົນທະບັດ ທຫລ ຜ່ານ 8 ທະນາຄານຕົວແທນໄດ້ ຕາມປົກກະຕິ.

ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຂໍສະແດງຄວາມຂອບໃຈ ແລະ ຮູ້ບຸນຄຸນເປັນຢ່າງສູງມາຍັງພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນ, ພໍ່ຄ້າຊາວຂາຍ, ພະນັກງານ, ທະຫານ ແລະ ຕຳຫຼວດ ໃນຂອບເຂດທົ່ວປະເທດ ທີ່ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນຊື້ ຜົນທະບັດ ທຫລ ເຊິ່ງເປັນການປະກອບສ່ວນຢ່າງສຳຄັນເຂົ້າໃນການຮັກສາສະຖຽນລະພາບທາງດ້ານການເງິນ- ເງິນຕາຂອງປະເທດເຮົາໃຫ້ດີຂຶ້ນເທື່ອລະກ້າວ. ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຂໍຍິນຍັນ ແລະ ໃຫ້ຄວາມເຊື່ອໝັ້ນແກ່ ພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນວ່າ ເມື່ອຄົບກຳນົດອາຍຸຜົນທະບັດ ທ່ານຈະໄດ້ຮັບການຊຳລະຕົ້ນທຶນ ແລະ ດອກເບ້ຍຄືນຕາມ ກຳນົດເວລາທີ່ໄດ້ລະບຸໃນໃບຢັ້ງຢືນການຖືຄອງຢ່າງແນ່ນອນ. ຂໍໃຫ້ທຸກທ່ານຮ່ວມແຮງຮ່ວມໃຈກັນສືບຕໍ່ໃຫ້ການ ສະໜັບສະໜູນຊື້ຜົນທະບັດ ທຫລ ຈົນກວ່າຈະສຳເລັດໃຫ້ບັນລຸຕາມລະດັບຄາດໝາຍທີ່ວາງໄວ້.

ດັ່ງນັ້ນ, ຈຶ່ງຂໍແຈ້ງມາຍັງທ່ານເພື່ອຊາບ.

ຫົວໜ້າຫ້ອງການ



ເພັດສະຖາພອນ ແກ້ວວົງວິຈິດ